

有关伪冒恒生网站之声明

恒生银行提醒市民慎防在社交媒体及即时通讯平台上流传伪冒恒生银行的推广宣传品。扫描该宣传品内的二维码会连结至名为「恒生股份」的伪冒网站。

该伪冒网站域址为「hens.hensgf.com」，网站上显示了恒生银行之商标，并自称为恒生银行之附属公司。

恒生银行在此提醒市民，此网站与恒生没有任何关系。恒生银行旗下并无名为「恒生股份」的附属公司。市民若收到此网站的推广宣传品，请不要点击任何链连结。市民亦不应切勿向此网站提供任何个人资料。

以下为该推广宣传品内的二维码的及网站截图。恒生银行提示市民，尽管下列截图具参考性，市民可能收到的伪冒推广宣传品或稍有细微差异。



恒生银行在此重申，该行的香港网址为 www.hangseng.com，恒生（中国）网址为 www.hangseng.com.cn。客户如需使用银行服务，应在浏览器上地址的欄目输入银行的正确网址。

客户如有任何疑问，请致电客户服务热线 8008 30 8008 查询。

恒生银行（中国）有限公司

2020年5月13日

Alert on Fraudulent Hang Seng Website

Hang Seng Bank would like to alert members of the public to be vigilant against fraudulent promotional materials purporting to be from the Bank that are being circulated on social media and instant messaging platforms. Such materials have been found to contain a QR code that leads to a fraudulent website named ‘Hang Seng Shares’.

This fraudulent website uses the domain name ‘hens.hensgf.com’, displays the Bank’s logo and claims to be a subsidiary of Hang Seng Bank.

The Bank would like to inform members of the public that it has no connection with this fraudulent website. The Bank does not have a subsidiary named ‘Hang Seng Shares’. Members of the public should not access any links when they receive promotional materials related to the fraudulent website, and should not disclose any personal or other information to the fraudulent website.

Below are screen captures of the QR code and the fraudulent website. The Bank advises members of the public that although these images are representative examples, there may be slight variations in the fraudulent promotional materials they may receive.



Hang Seng Bank’s official website is www.hangseng.com, and www.hangseng.com.cn for Hang Seng (China). Customers are reminded to access the Bank’s website by typing Hang Seng Bank’s official website address into the address bar of their web browser.

For any enquiries, please contact the Bank’s customer service hotline on 8008 30 8008.